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Styrelsemöte Höga Kusten Sportryttarförening 

2024-10-14 

16.30 House B, Örnsköldsvik 

Närvarande:  Annica, Hedvig, Linda, Gunilla 

Lollo (online) 

 

1. Mötets öppnande 

Annica öppnade mötet 

 

2. Val av justerare 

Hedvig valdes till justerare 

 

3. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes 

 

4. Genomgång av föregående protokoll och åtgärdslista 

- Avtal och betalning om anläggningshyra ska vara klart innan årets slut. 

- Klubbkläder 

- Person att jobba med sponsorlistan? Frågan tas med till medlemsmötet. 

 

5. Ekonomi 

- Lägg ut en blänkare på SoMe om redovisning för att få licensavgiften återbetald. 

- Styrelsen beslutar att träningar som arrangeras i föreningens regi ska betalas i förskott av 

deltagarna. 

 

6. Ungdomssektionen 

Ingen aktivitet. Dom har stöd från Lollo och Hedvig om dom behöver hjälp. 

 

7. Tävlingarna 

- Resultat tävling 1: 152 starter, ett litet plusresultat, sponsorintäkter ej inräknade.  

- Resultat tävling 2: 44 starter, minusresultat, sponsorintäkter ej inräknade.   

 Resultaten tas upp igen på nästa möte då underlag för sponsorintäkter är inräknade. 

- Tävlingarna har fungerat bra och varit uppskattade av både funktionärer och de tävlande. 

Den sista, extrainsatta tävlingen blev väldigt lyckad och uppskattad för de som köpte hela 

konceptet med Lennart-träning och feedback från honom efter start.  

- Styrelsen beslutade att from. 2025 ska en budget göras inför tävlingar och arrangemang, 

samt att Tävlingsgruppen och Styrelsen ska ha gemensamt möte. 

- Tidtagarutrustningen fungerade jättebra!  

- Funktionärsutbildning? Detta skulle nog göra att fler anmäler sig till funktionärsposter då de 

vet vad som förväntas av dem och de blir säkra på sin uppgift, kan göras i studiecirkelform 
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vilket också ger ett visst ekonomiskt stöd via bidrag från SISU. Frågan tas med till 

medlemsmötet. 

- Förslag från tidigare möte: Under hösten ska en Handbok för tävling skrivas och under våren 

genomförs funktionärsutbildningar. Frågan tas med till medlemsmötet. 

 

8. Utbildning 

- Utbilda funktionärer, banbyggare, tävlingsledare, equipe, domare, ULK, överdomare 

etc.? Basutbildningen är ett grundkrav för alla vidare utbildningar. Frågan tas med till 

medlemsmötet. 

 

9. Aktivitet 

- Bergsåker har bjudit in tävlingsföreningarna i distriktet för möte om en Sundbyholms-

liknande satsning 29/10. Johanna, Hedvig och Jennie ska representera vår förening. 

 

10. Medlemsmöte 6/11-24 

-Punkter som ska tas upp på mötet: 

 -Funktionärsutbildning?  

 -Intresse för andra utbildningar? Basutbildningen är obligatorisk som grund. När? 

 -Lennart-träning, utvärdering  

-Arbetsgrupper tävling.  

-Sponsring, någon som jobbar med sponsorlistan. 

- Uppmana att skicka in tankar och frågor till mötet, även till de som inte kan närvara. 

 

11. Övriga frågor 

-Hemsidan: En kalender ska läggas in på hemsidan med bokade händelser, såsom 

styrelsemöten, tävlingar och andra aktiviteter i föreningen. Föreningens stadgar ska läggas 

upp på hemsidan. 

 

-Supporters och medlemmar: förslag om att ordna en föreningsrabatt på någon butik. Detta 

tas med till blivande sponsorgrupp/den som ansvarar för sponsorlistan. 

 

-Ansökta tävlingar 2025: vecka 20 en dag dressyr, vecka 23 två dagar hoppning, vecka 37 två 

dagar hoppning. Endast en av hopptävlingarna ska genomföras.  

 

-Årsmöte 2025: 29/1 kl 19 via Teams.  

 

12. Nästa möte:  

11/11-24 16.30 House Be 

20/1-25 16.30 House Be 

 

13. Mötets avslutande 

Annica avslutade mötet 

 

 


